
Protokół Nr 39
z posiedzenia Komisji Gospodarczo-Finansowej z dnia 23 sierpnia 2018r.

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli członkowie Komisji Gospodarczo-Finansowej obecni zgodnie
z załączoną listą obecności stanowiącą zał. nr 1 do protokołu oraz przedstawiciel Urzędu Gminy:
W-ce Wójt Gminy Pabianice R. Figiel

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej M. Gryska.

Tematyka posiedzenia:
1. Przyjęcie  informacji  o  realizacji  planowanych  inwestycji  i  remontów na  terenie  Gminy

Pabianice.

2. Sprawy różne.

Przewodniczący powitał zebranych, przedstawił tematykę posiedzenia i oddał głos W-ce Wójtowi.

Ad. pkt 1.

W-ce Wójt  przedstawił  zakres  realizacji  planowanych inwestycji  i  remontów na terenie  Gminy
Pabianice wg stanu na dzień 20.08.2018r. w zakresie dróg i oświetlenia ulicznego, wodociągów i
kanalizacji oraz oświaty, kultury i sportu. Informacja stanowi zał. nr 2.

Odnosząc się do powyższych informacji W-ce Wójt uzupełnił swoją wypowiedź stwierdzając, że
droga  Wola  Żytowska-Majówka  zostanie  utwardzona.  Poinformował  również  o  kwocie
przetargowej na rozbudowę szkoły w Petrykozach.

Przewodniczący M. Gryska pytał o to na jaką kwotę opiewał kosztorys.

W-ce Wójt odpowiedział, że na ok. 5 mln zł. Dodał następnie odnosząc się do tematyki posiedzenia,
że bieżący rok jest bardzo specyficzny w zakresie wykonawstwa inwestycji. Materiały są drogie,
jest ich niewiele, brak jest możliwości zakupu.

Padło również pytanie o salę gimnastyczną w Petrykozach.

W-ce Wójt odpowiedział, że szerszych wyjaśnień udzieli Kierownik M. Wieczorek.

Innych pytań nie było.

Ad. pkt 2.

W-ce Wójt przedstawił projekty uchwał od nr roboczego LX/D/2018 do nr LX/L/2018, co stanowi
zał. od nr 3 do nr 11. Projekty uchwał o nr roboczym LX/A/2018, LX/B/2018 i LX/C/2018 zostały
pominięte z uwagi na zaplanowane posiedzenie Komisji wspólnych, na którym powyższe projekty
będą omawiane.

Pytanie do projektu uchwały o nr roboczym LVI/G/2018 zadał Przewodniczący Komisji M. Gryska,
który chciał wiedzieć o co chodzi z rezerwacją środków na żłobki.



W-ce  Wójt  wyjaśnił,  że  jest  dużo  chętnych  do  żłobka,  dlatego  trzeba  zwiększyć  limity  dzieci
przyjmowanych.

Ustalono, że dalsze kwestie omówi Kierownik M. Wieczorek.

W-ce  Wójt  poinformował  również,  że  planuje  się  wprowadzić  pod  obrady  sesji  dodatkowego
projektu uchwały w sprawie utworzenia obwodu głosowania dla osób przebywających w ośrodku
opiekuńczym w Jadwininie.

Uwag nie było.

W ramach  spraw różnych radna M.  Lubowicka  pytała  o  to  jak  wygląda  sprawa pozyskiwania
funduszy na zakup samochodów strażackich. Radnej chodziło o OSP Konin. Pytała, czy prawdą
jest, że gmina musi zabezpieczyć 100% środków w budżecie.

W-ce Wójt odpowiedział, że jeżeli gmina kupuje samochody za własne środki, to całe 100%. Jeżeli
natomiast OSP występuje do Związku OSP RP, to Urząd daje przyrzeczenie współfinansowania. W
momencie otrzymania formalnego potwierdzenia otrzymania dofinansowania, gmina zabezpiecza
środki w budżecie.

Dalszych spraw nie było.

Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji.
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